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Skrivelse från Liberalerna angående närvaron i förskolan 
 
Barn som har gått i förskolan har en snabbare språkutveckling och klarar senare också 
grundskolan bättre. Av det skälet ska alla barn ges möjlighet och uppmuntras att gå i 
förskolan. Liberalerna menar att förskolenämnden behöver arbeta med stadsdelsnämnderna 
både för att fler barn ska skrivas in i förskolan och för att närvaron ska vara hög. 
 
Att barn inte bara är inskrivna i förskolan, utan också närvarande är centralt, särskilt för barn 
med sämre hemförhållanden.  Trots detta har vi ingen övergripande statistik för hur närvaron 
ser ut. Att ta fram sådan statistik måste vara prioriterat framöver, och vi glädjer oss åt att detta 
ingår i förvaltningens upphandling av skolplattformen. Förskolenämnden måste dock redan 
nu arbeta aktivt för att närvaron i förskolan i områden ska öka där den är låg. 
 
Mot denna bakgrund önskar vi ställa följande frågor: 
 

- När beräknar förvaltningen att vi kan ha ett centralt system för att mäta närvaron i 
förskolan i Stockholms stad? 

- Vilket underlag finns för att redan idag för att bedöma närvarograden på enskilda 
förskolor och på stadsdelsnivå? 

- Vilka skillnader har förvaltningen noterat mellan olika stadsdelar? 
- Vilka åtgärder planerar förvaltningen att vidta för att öka närvaron i förskolan där den 

är låg? 
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